
PROTOKOŁ nr XIII/2019 

z XIII Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie 

odbytej w dniu 24 czerwca 2019 r. o godz. 14.00 

  

XIII Sesja zwołana została przez Przewodniczącego Rady Miejskiej p. Macieja Kutkę 

na dzień 24 czerwca 2019 roku, na godz. 14.00 w Sali Rogozińskiego Centrum Kultury 

w Rogoźnie, ul. Wojska Polskiego 4. 

  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  

Zebranych powitał Przewodniczący Rady Miejskiej w Rogoźnie p. Maciej Kutka, który 

trzykrotnym uderzeniem Laską Przewodniczącego, otworzył Sesję i przewodniczył jej 

obradom. Po powitaniu Pań i Panów Radnych, Pana Burmistrza, sołtysów, 

kierowników jednostek organizacyjnych, radnych Rady Powiatu Obornickiego oraz 

zaproszonych gości, przystąpiono do realizacji programu sesji.  Przewodniczący Rady 

Miejskiej stwierdził na podstawie listy obecności, że na 15 radnych w Sesji bierze 

udział 12 radnych. Rada jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. (dwóch 

radnych S. Kupidura i Ł. Zaranek spóźniło się) 

 

Lista obecności radnych z sesji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Lista 

obecności sołtysów z sesji stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Lista 

obecności gości z sesji stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XI sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie. 

4. Pytania do Starosty i Radnych Rady Powiatu Obornickiego oraz pytania 

Starosty i Radnych Rady Powiatu Obornickiego do Radnych Rady Miejskiej w 

Rogoźnie i Burmistrza Rogoźna. 

5. Informacja o przygotowaniach do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży. 

a) dyskusja. 

6. Działalność spółek gminnych „Megawat” i „Aquabellis”. 

a) dyskusja. 

7. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 

 

a)  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia umów 

dzierżawy gruntów położonych na terenie gminy Rogoźno, 



b)   wyrażenia zgody na nabycie działek gruntu nr: 150/31, 150/42, 150/54 i 

150/60 - obręb Nienawiszcz 

c)   wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr: 1518/10 i 1519/6, położonych w 

Rogoźnie przy ul. Kościuszki w trybie bezprzetargowym na rzecz użytkownika 

wieczystego 

d)  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy najmu lokalu użytkowego, 

e)  zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w 

skaład mieszkaniowego zasobu Gminy Rogoźno. 

f)   określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości, 

g)  upoważnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rogoźnie do zasięgnięcia 

od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Poznaniu informacji o kandydatach 

na ławników, 

h)  uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Rogoźno, 

i)   zmian w budżecie Gminy Rogoźno na 2019 rok, 

j)   zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2037. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji o 

działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

9. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym oraz 

z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne głosy i wnioski. 

13. Zakończenie. 

 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie po wykreśleniu na wniosek pana radnego 

Henryka Janusa z ppkt (H) uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 

Gminy Rogoźno oraz wprowadzenia na wniosek pana przewodniczącego w pkt 3 

przyjęcia protokołu z XII sesji nadzwyczajnej. 

Pan radny Janus wyjaśnił, że uchwała nie była omawiana na komisji, poza tym należy 

wyjaśnić i porównać stawki, które w uchwale są zawarte. Pan burmistrz zgodził się i 

dodał, że uchwała może być przyjęta w sierpniu. Radny Henryk Janus powiedział, że 

na sesji nadzwyczajnej było powiedziane, że żadnych zmian w budżecie więcej nie 

będzie. Pan Roman Szuberski wskazał, że są to tylko zmiany kosmetyczne i pani 

skarbnik w tej chwili je przygotowuje i dostarczy w wersji papierowej. 



Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad po zmianach 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof 

Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka 

 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Sebastian Mirosław Kupidura, Łukasz Andrzej Zaranek 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XI i XII sesji  VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z XI sesji VIII kadencji Rady 
Miejskiej w Rogoźnie. 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Katarzyna Erenc-Szpek, Longina Maria Kolanowska, Hubert Kuszak, Maciej Adam 

Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa 

Teresa Wysocka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Henryk Janus, Roman Kinach , Paweł Wojciechowski 

 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Sebastian Mirosław Kupidura, Łukasz Andrzej Zaranek 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z XII sesji w trybie nadzwyczajnym 
VIII kadencji Rady Miejskiej w Rogoźnie. 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam Nadolny, Krzysztof 

Nikodem, Bartosz Perlicjan, Ewa Teresa Wysocka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Wojciechowski 

 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Sebastian Mirosław Kupidura, Łukasz Andrzej Zaranek 

 

Ad. 4. Pytania do Starosty i Radnych Rady Powiatu Obornickiego oraz pytania 

Starosty i Radnych Rady Powiatu Obornickiego do Radnych Rady Miejskiej w 

Rogoźnie i Burmistrza Rogoźna. 

Pan radny Adam Nadolny zwrócił się w imieniu mieszkańców Słomowa o 

zamontowanie świateł spowalniających lub barierek ochronnych  – w miejscu, 

jadąc od Słomowa do Pacholewa, ponieważ jest tam niebezpieczny zakręt i 

uskok. Radna Ewa Wysocka zapytała, czy mają to być takie same światła co w 

Studzieńcu. Radny odpowiedział, że nie wie czy takie same, ale chodzi o światła 

spowalniające lub  podobne do radaru. Radny dodał, że w tym miejscu ruch 

wzrósł o 100%, a załamanie drogi obok plebani powoduje coraz więcej kolizji. 

Radny Hubert Kuszak poprosił o przybliżenie tematu strefy ciszy – jak wygląda 

uchwała na najbliższa sesję Rady Powiatu?  

Pani Przewodnicząca Renata Tomaszewska powiedziała, że sesja odbędzie się 

w czwartek i jednym z punktów jest zniesienie zakazu poruszania się po jeziorze 

jednostek o napędzie silnikowym. Uchwała przygotowana jest ze wskazówkami 

ze spotkania, w którym udział brał przewodniczący Rady Miejskiej. 

Pan radny Janus nawiązał do tematu, który poruszył pan radny Nadolny i zgłosił 

potrzebę takich samych barierek ochronnych na drodze 1352P Ruda – 

Przybychowo. 

 

Ad. 5. Informacja o przygotowaniach do letniego wypoczynku dzieci i 

młodzieży. 



Powyższy temat przedstawiła pani Przewodnicząca GKRPA Maria Stachowiak. 

PLANOWANE FORMY WYPOCZYNKU LETNIEGO W GMINIE ROGOŹNO W 
2019 ROKU 

L
p
. 

Nazwa 
Placów

ki 

Forma 
wypoczynku 

Data 
planow
anego 

wypocz
ynku 

Miejsce 
wypoczynku 

Ilość 
dzieci 

Ilość 
perso
nelu 

Źródło 
finanso
wania 

1 SP 2 
Rogoźn
o 

Obóz sportowy 
rocznika 2008 i 
2009 

1-
5.07.20
19 

RCPU w 
Rogoźnie 

20 2 brak 

 SP 2 
Rogoźn
o 

Obóz sportowy 
rocznika 2007 i 
2006 

12-
19.08.2
019 

Kornice 
k/Rewala 

12 1 Brak- 
własny 

2 SP 3 
Rogoźn
o 

----------------------
----------------- 

-----------
----- 

------------------
------------- 

--------
------ 

--------
------ 

-----------
--------- 

3 SP 
Pruśce 

Wycieczka 
jednodniowa 

Począte
k lipca 

Wycieczka 
do Poznania 

40 4 GKRPA, 
środki 
zebrane 
od 
uczestni
ków 

4 SP 
Budzisz
ewko 

Wycieczka 
jednodniowa 

 Wągrowiec    

5 ZS 
Gościeje
wo 
Tarnowo 

_____________
___________ 

______
____ 

__________
_________ 

_____
____ 

_____
____ 

______
______ 

6 ZS 
Parkowo 

Muzeum 
Techniki i 
Motoryzacji+war
sztaty i 
ewentualnie 
Jump Arena 

04.07.2
019 

Gniezno 30-40 4 GKRPA 
+dopłat
y 
uczestni
ków 

7 Świetlica 
Słomow
o 

Wycieczka  04.05.2
019 

Wolsztyn 
Parowozowni
a 

25 28 GKRPA
+inne 

8 UKS 
Dwójka 

Rozwijanie 
sprawności 
ruchowej 
młodzieży- 
koszykówka 

Lipiec Rogoźno   Dotacja 
11.000 

9 Stowarz
yszenie 
„Barane
k” 

Wędrówka po 
Jurajskim Parku 

Lipiec/S
ierpień 

 60 6 Dotacja 
6.000 



PLANOWANE FORMY WYPOCZYNKU LETNIEGO W GMINIE ROGOŹNO W 
2019 ROKU 

1
0 

ZHP 
Hufiec 
Oborniki 

Oferta nie 
wpłynęła 

     

1
1 

OSP 
Rogoźn
o 

Obóz     10.000 

1
2 

WOPR 
Rogoźn
o 

Obóz 
Rekreacyjno - 
szkoleniowy 

Sierpień  Wniosek w 
trakcie 
realizacji 

  5.000 

1
3 

Gmina 
Rogoźn
o 

Festyn Rodzinny 27 lipca Targowisko 
Rogoźno 

  25.000 
1.500 -
materiał
y 

1
4 

GKRPA 
Rogoźn
o 

_____________
___________ 

______
____ 

__________
_________ 

_____
____ 

_____
____ 

______
______ 

1
5 

Przedsz
kole nr 2 
w 
Rogoźni
e  
Seminari
alna 11, 
Rogoźn
o 

Na dzień 
30.05.2019 roku 
-  deklaracja 
złożenia wniosku 
-wycieczka 
Poznań 
Palmiarnia 
(lipiec) 

  50 6  

1
6 

Przedsz
kole nr 1 
Krótka 
7, 
Rogoźn
o 

Na dzień 
30.05.2019 roku 
-  deklaracja 
złożenia wniosku 
-wycieczka 
Poznań 
Palmiarnia 
(sierpień) 

  50 6  

1
7 

Przedsz
kole 
Parkowo 

_____________
___________ 

______
____ 

__________
_________ 

_____
____ 

_____
____ 

______
______ 

1
8 

Otwarcie 
kąpielisk 
:Plażow
a, Za 
Jeziore
m , 
Nienawi
szcz 

Piknik na plaży     10.000 

1
9 

Stowarz
yszenie 
LO 

Zajęcia dla 
dzieci i 
młodzieży 

 LO- tenis 
stołowy 

  7.000 



PLANOWANE FORMY WYPOCZYNKU LETNIEGO W GMINIE ROGOŹNO W 
2019 ROKU 

2
0 

Sołectw
o 
Studzien
iec 

  Wycieczka 
jednodniowa 
 08.06.2019, 
ZOO Poznań 

   

 

W związku z tym, iż wiele zajęć odbywa się na plaży pan burmistrz Roman 

Szuberski powiedział, że na plaży są już ratownicy, a przygotowanie tych plaż 

do letniego wypoczynku przyniesie oczekiwane skutki, ponieważ jest ogromne 

zainteresowanie. Pani Stachowiak dodała, że w skali ogólnokrajowej jest bardzo 

mało ratowników, a wszystkich ochotników należy wspierać. Pan Roman 

Szuberski wskazał, że ten problem akurat gminy nie dotyczy, ponieważ w kole 

gminno powiatowym jest 80 ratowników, a sama współpraca z WOPR-em 

przebiega bardzo dobrze. 

Pani Renata Tomaszewska celem uzupełnienia dodała, że opieka w 

placówkach oświatowych opiera się na środkach własnych, lub 

współfinansowaniu GKRPA. Żadne atrakcje nie zostały zaplanowane w SP# i w 

Gościejewie. Pan Szuberski powiedział, że nową inicjatywa jest piłka plażowa i 

zaczyna cieszyć się ogromna popularnością. 

Pan radny Henryk Janus zapytał co się składa na Festyn Rodzinny 27.07.2019 

i kto go finansuje? Pani kierownik Tomaszewska wskazała, że festyn będzie 

podobny do tego z zeszłego roku na targowisku, bo jest to miejsce najbardziej 

bezpieczne. 

Pan radny Krzysztof Nikodem zapytał, w jaki sposób są rekrutowane dzieci z 

Garbatki i Owczechgłów? Pani Gromanowska poinformowała, że GKRPA 

wspiera program wakacyjny, łącznie z wyjazdami. Część funduszy została już 

wykorzystana w czasie ferii i złożono kolejny wniosek o dofinansowanie. Pan 

radny dopytał, ile dzieci jest z Garbatki? Pani kierownik Gromanowska 

poinformowała, że zgłoszenia podaje pani Ewelina Piotr, a jest to dla dzieci, 

które będą miały chęć i ochotę. Radny powiedział, że pani Piotr już nie prowadzi 

zajęć, poza tym radny zwrócił uwagę by taki wypoczynek był skierowany dla 

dzieci, które nigdy nie brały udziału. Pani kierownik powiedziała, że jest otwarta 

na każde chętne dziecko z gminy. Pani przewodnicząca Stachowiak dodała, że 

rekrutuje się każde chętne dziecko. 



 

Ad. 6 Działalność spółek gminnych „Megawat” i „Aquabellis”. 

W pierwszej kolejności swoją informację przedstawił pan prezes Piotr Gruszczyński. 

a. Rok 2018, pod względem warunków pogodowych w okresie grzewczym, był 

porównywalny z rokiem poprzednim. Ilość rzeczywiście sprzedanego ciepła była 

większa o 767,5 GJ tj. o 2,2 % od wielkości kalkulacyjnej przyjętej przy 

opracowywaniu taryfy obowiązującej w roku sprawozdawczym. Taka sytuacja, przy 

zachowaniu dyscypliny kosztów , pozwoliła, mimo ujętego w taryfie zw rotu z 

kapitału (zysku) w wysokości 29.748 zl, wypracować dodatni wynik finansowy z 

działalności energetycznej w kwocie 99.686,34 zl. 

b. Biorąc pod uwagę zysk 110.020,10 zl z pozostałej sprzedaży , wygenerowanie 

przychodów finansowych w wysokości 22.988,53 zł oraz rozliczając pozostałe 

przychody i koszty operacyjne, rok sprawozdawczy Spółka zamyka zyskiem brutto 

w wysokości 223.055,60 zł, który po opodatkowaniu podatkiem dochodowym od 

osób prawnych daje zysk netto 186.957,60 zł. 

c. W dniu 13 maja 2019 roku Zwyczajne Zgromadzenia Wspólników zatwierdziło 

sprawozdania Spółki za 2018 rok, udzieliło członkom organów Spółki - Zarządowi i 

Radzie Nadzorczej absolutorium z wykonania obowiązków w 2018 roku oraz 

dokonało podziału zysku przeznaczając 100.000,00 zł na wypłatę dywidendy dla 

właściciela Spółki - Gminy Rogoźno, a pozostałą kwotą - 86.957,60 zł - 

powiększono kapitał zapasowy Spółki. 

Pan radny Henryk Janus zapytał prezesa o jaka kwotę został pomniejszony kapitał 

zapasowy? Prezes Gruszczyński odpowiedział, że jest to kwota 840.869,71 gr plus 

86 tys zł. 

 

 

Pan Witold Goszczyński przedstawiając informację powiedział, iż podkreślić należy, 

że majątek Spółki jest zdekapitalizowany, stopień zamortyzowania wynosi ponad 

50%, a dla budynków i obiektów inżynierii lądowej 58,3%. Fizycznemu zużyciu nie 

towarzyszą dostatecznie duże inwestycje odtworzeniowe. Spółka nie posiada 

nowoczesnych rozwiązań technologicznych umożliwiających wykonywanie 

podstawowych działalności w oczekiwanym standardzie. Kapitał zakładowy Spółki 

na dzień składania sprawozdania wynosi 9 027 500,00 zł i jest niski w stosunku do 

wartości dzierżawionego i nieodpłatnie użytkowanego majątku. Zgodnie z 



ustaleniami z właścicielem, Gminą Rogoźno, w 2019 roku ma nastąpić kolejne 

podwyższenie kapitału zakładowego Spółki. Spółka rok bilansowy zamknęła 

zyskiem netto w kwocie 363 579,72 zł. W roku 2018 płynność finansowa nie była 

zagrożona. 

Pani radna Wysocka zapytała skąd niskie ciśnienie wody w Studzieńcu? Prezes 

odpowiedział, że sytuacja jest w miarę uspokojona, a podobne problemy nie 

powinny się już powtarzać. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwał w następujących sprawach: 

 
a) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia 

umów dzierżawy gruntów położonych na terenie gminy Rogoźno, projekt 

uchwały przedstawił kierownik Roman Piątkowski. W tym punkcie pan radny 

Henryk Janus, powiedział, że nie zgadza się zapisem „do 3 lat” i wyjaśnił, że 

rolnicy wapnują grunty i nawożą innymi minerałami, a jest to proces 

długotrwały – dlatego w tym punkcie radny złożył wniosek, który został 

poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: § 1. Wyraża się zgodę na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym na okres lat 3, nieruchomości rolnych stanowiących 
własność Gminy Rogoźno: (wniosek H.Janusa)  

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Adam Nadolny, Bartosz Perlicjan 

 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Łukasz Andrzej Zaranek 

 

 

 

 



Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego zawarcia umów dzierżawy gruntów polożonych na terenie 
gminy Rogoźno, 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa Wysocka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bartosz Perlicjan 

 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Łukasz Andrzej Zaranek 

 

b) wyrażenia zgody na nabycie działek gruntu nr: 150/31, 150/42, 150/54 i 

150/60 - obręb Nienawiszcz, projekt uchwały przedstawił kierownik Roman 

Piątkowski, pan radny Jarosław Łatka zapytał, za ile? Pan kierownik 

odpowiedział, że za 1 zł. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie działek gruntu nr: 150/31, 
150/42, 150/54 i 150/60 - obręb Nienawiszcz 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa 

Teresa Wysocka 

 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Łukasz Andrzej Zaranek 

 

c) wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr: 1518/10 i 1519/6, położonych w 

Rogoźnie przy ul. Kościuszki w trybie bezprzetargowym na rzecz użytkownika 

wieczystego, projekt uchwały przedstawił kierownik Roman Piątkowski, 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr: 1518/10 i 
1519/6, położonych w Rogoźnie przy ul. Kościuszki w trybie bezprzetargowym 
na rzecz użytkownika wieczystego 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 



 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa 

Teresa Wysocka 

 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Łukasz Andrzej Zaranek 

 

d) wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy najmu lokalu użytkowego, projekt uchwały przedstawił kierownik 

Roman Piątkowski, 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu lokalu użytkowego, 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa 

Teresa Wysocka 

 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki, Łukasz Andrzej Zaranek 

 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w 

skład mieszkaniowego zasobu Gminy Rogoźno, projekt uchwały przedstawił 

kierownik Roman Piątkowski, 

Głosowano w sprawie: zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Rogoźno. 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Katarzyna Erenc-Szpek, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, Sebastian 

Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, Adam 

Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa Teresa 

Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Henryk Janus 

 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki 

 

f) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości, projekt uchwały 

przedstawił kierownik Roman Piątkowski, 

Głosowano w sprawie: określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 
nieruchomości, 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa 

Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki 

 

g)  projekt uchwały przedstawił pan burmistrz Roman Szuberski, 

Głosowano w sprawie: upoważnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej w 
Rogoźnie do zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Poznaniu 
informacji o kandydatach na ławników, 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa 

Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki 

 

h) zmian w budżecie Gminy Rogoźno na 2019 rok, projekt uchwały omówiła 

pani skarbnik Irena Ławniczak, 



Głosowano w sprawie: zmian w budżecie Gminy Rogoźno na 2019 rok, 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa 

Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki 

 

i) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2037, projekt 

uchwały omówiła pani skarbnik Irena Ławniczak, 

Głosowano w sprawie: zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2019-2037. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Katarzyna Erenc-Szpek, Henryk Janus, Roman Kinach , Longina Maria Kolanowska, 

Sebastian Mirosław Kupidura, Hubert Kuszak, Maciej Adam Kutka, Jarosław Łatka, 

Adam Nadolny, Krzysztof Nikodem, Bartosz Perlicjan, Paweł Wojciechowski, Ewa 

Teresa Wysocka, Łukasz Andrzej Zaranek 

 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Tomasz Chudzicki 

 

Ad. 8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Przewodniczących Komisji 

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań w okresie 
międzysesyjnym 
 
31.05 – Jubileusz 50-lecia Szkoły Podstawowej im. A. Mickiewicza w Budziszewku 

          – otwarcie wystawy z okazji 100-lecia Związku Harcerstwa Polskiego 

01.06 – Gminny Dzień Dziecka w Parku Niepodległości 

05.06 – Zakończenie Roku Akademickiego Rogozińskiego Uniwersytetu Trzeciego 

Wieku 

06.06 – festyn rodzinny w Przedszkolu nr 1 Kubusia Puchatka w Rogoźnie 

07.06 – koncert uczniów Szkoły Muzycznej 



08.06 – otwarcie regat z okazji dnia dziecka – KŻ Kotwica 

09.06 – zakończenie Gminnej Ligi Piłki Nożnej 

          – Jubileusz 130-lecia Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Pruścach 

13.06 – uroczyste nadanie nazwy Przedszkolu nr 2 w Rogoźnie 

          – posiedzenie Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury 

15.06 – Jarmark Św. Wita 

16.06 – Turniej Wsi w Budziszewku 

17.06 – sesja zwołana w trybie nadzwyczajnym 

          – Walne Zebranie Stowarzyszenia „Droga S11” 

18.06 – zakończenie Absolwentów Gimnazjum im. Przemysława II 

          – zakończenie roku szkolnego w Przedszkolu nr 1 Kubusia Puchatka 

(Katarzyna Erenc- 

            Szpek) 

19.06 – zakończenie roku szkolnego w Szkole Podstawowej nr 2 im. Olimpijczyków 

Polskich 

          – zakończenie roku szkolnego w Szkole Podstawowej nr 3 im. Powstańców  

             Wielkopolskich 

          – zakończenie roku szkolnego w Szkole Podstawowej im. A. Mickiewicza w  

             Budziszewku (Ewa Wysocka) 

          – zakończenie roku szkolnego w Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II w 

Ruścach  

             (Łukasz Zaranek) 

          – zakończenie roku szkolnego w Szkole Podstawowej im. J. Wybickiego w 

Parkowie      

            (Adam Nadolny) 

          – zakończenie roku szkolnego w Szkole Podstawowej im. Noblistów Polskich 

w  

             Gościejewie (Henryk Janus) 

21.06 – zakończenie roku szkolnego Szkoły Muzycznej 

22.06 – Wianki 

23.06 – otwarcie sezonu kąpielowego na gminnych plażach 

23.06 – turniej strzelecki Bractwa Kurkowego o Memoriał Króla Przemysła II 

 
Informacja  Przewodniczącego KGFiR Rady Miejskiej w Rogoźnie  o udziale w 



spotkaniach oraz działaniach podejmowanych w okresie od 29 maja do 24 czerwca 

2019 roku. 

 

 

30.05. – Rada Sołecka w Gościejewie 

  1.06. – VIII Biesiada Zespołów Śpiewaczych w Gościejewie 

  7.06. – Dni Pola w gospodarstwie p. Tadeusz Guzy w Karolewie 

  8.06. – Festyn Rodzinny w Owieczkach 

  9.06. – Zakończenie sezonu Gminnej Ligii Piłki Nożnej – Stadion KS Wełna 

Rogoźno 

            - Uroczystość 130-lecia Szkoły Podstawowej  im. Jana Pawła II  oraz Festyn            

              Rodzinny w Pruścach.  

 13.06. – Uroczystość nadania imienia „Bajkowy Świat”, Przedszkolu 

Samorządowemu nr 2  

                 w  Rogoźnie. 

 16.06. – XXVII Turniej Wsi w Budziszewku. 

 17.06. – Dni Pola w Gospodarstwie p. Banasiaków w Gościejewie 

             - Posiedzenie KGFiR 

             - Sesja Rady Miejskiej w Rogoźnie. 

 18.06. – Posiedzenie Rady Społecznej SP ZOZ w Obornikach 

 19.06. – Uroczystości zakończenia roku szkolnego w SP w Gościejewie. 

 22.06. – Festyn Rodzinny w Karolewie 

               

Posiedzenie KGFiR odbyło się 17 czerwca. Głównym tematem posiedzenia było 

omówienie działalności finansowej spółek Aquabellis i Megawat. Działalność spółek 

przedstawili p. Prezesi Witold Goszczyński i Piotra Gruszczyński. W kolejnym punkcie 

posiedzenia omówione zostały projekty uchwał  na sesję XI i XII. W wolnych głosach 

komisja przyjęła następujące wnioski: 

 

Ewa Wysocka . 

1 - wycinka głogu wzdłuż drogi w Nienawiszczu, od krzyża do działek Nienawiszcz III,  

2 -  przebudowa sieci wodociągowej w Studzieńcu w celu poprawy w dostawach wody, 



Krzysztof Nikodem 

3 - weryfikacja prawidłowości ustawienia znaku zakazu wjazdu przy ul. Kolejowej od 

drogi   

   powiatowej nr 2027P 

4 - montaż tablicy z nr posesji 16a i 17 w Garbatce naprzeciw posesji nr 6 

Paweł Wojciechowski 

5 - uzupełnienie brakujących kamieni w obramowaniu drzew na ul. Wyszyńskiego i 

Rynkowej, 

6 - naprawa zarwanego chodnika przy ul. Wyszyńskiego (przy terenie po piekarni), 

7 - naprawa krawężnika przy ul. Kasztelańskiej, 

 Henryk Janus 

8 - zabezpieczenie drzew do nasadzeń - ok. 300 szt. -  na terenie gminy , 

9 - zamontowanie lustra w Gościejewie na skrzyżowaniu dróg 1352P i 2026P.     

     Słaba widoczność  przy wyjeździe z drogi nr 2026P na drogę nr 1352P w stronę 

Ryczywołu. 

 

10 - zamontowanie lustra (takiego jak przy wyjeździe z oczyszczalni)  przy wyjeździe 

ze stacji   

        BP    i Salzgittera na ulicę Fabryczną. Brak widoczności w stronę ronda, przy   

        zaparkowanych  samochodach. 

11 - naprawa bruku i przepustu przy starym sklepie -droga 272553P, 

12 - postawienie znaku zakaz jazdy dla rowerów na całej długości ul. Fabrycznej, od 

ronda do   

        Orlenu, 

13 -  wykoszenie placu pomiędzy ulicą Wyszyńskiego a ulicą Wielką Szkolną, 

14 - umieszczenie na głównej stronie www.rogozno.pl  informacji, o możliwości 

potwierdzenia    



        profilu   zaufanego w urzędzie, z podaniem numeru biura, 

15 - nadać tytuły pism przeniesionych z esesji  na FTP i zamieścić brakujące załączniki 

do tych   

       pism. Zamieścić usunięte po 11 marca pismo od wojewody pod nazwą „wojewoda 

wlkp.    

       (5) pdf”, 

16 - umieścić na stronie www.rogozno.pl przyjęty protokół z poprawkami KGFiR z 25 

kwietnia   

       br. w miejsce zamieszczonego projektu  protokołu.  

17 - na posiedzeniach sesji oraz komisji, przed przyjęciem protokołów z poprzednich   

       posiedzeń, była dostępna wersja papierowa protokołów, po naniesieniu 

ewentualnych   

       poprawek przez radnych, do wglądu. (Wniosek do Pana Przewodniczącego Rady 

Miejskiej   

       w Rogoźnie) . 

18 - Komisja GFiR  popiera wnioski zgłoszonych sołectw, w sprawie współorganizacji   

       Turniejów Wsi oraz Dożynek Gminnych, w następujących latach:  

 

Turnieje Wsi: 

 

2020 rok – Owczegłowy 

2021 rok – Gościejewo 

2022 rok – Garbatka 

2023 rok – Studzieniec 

 

Dożynki Gminne: 

 

2020 rok– Studzieniec 

2021 rok – Jaracz 

2022 rok – Gościejewo 

2023 rok– Garbatka 

Siódme posiedzenie Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury Rady 

Miejskiej     w Rogoźnie VIII kadencji odbyło się 13 czerwca 2019 roku w sali nr 20 

Urzędu Miejskiego w Rogoźnie. 

http://www.rogozno.pl/


W posiedzeniu brali udział zaproszeni goście: Burmistrz Roman Szuberski, 

Skarbnik Irena Ławniczak, Sekretarz Marek Jagoda, Kierownicy:  Renata 

Tomaszewska, Paweł Andrzejczak, Kierownik GOSP Ewelina Kowalska, 

Przewodnicząca GKRPA Maria Stachowiak, p. Jacek Grabowski – Prezes BUD Sp. z 

o.o. wraz z p. Euzebiuszem Rogińskim, Prezes Aquabellis Witold Goszczyński oraz 

członkowie KSSOiK. 

Wg listy obecności w posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury 

uczestniczyli wszyscy radni - 10 radnych. 

Posiedzenie komisji rozpoczęło się punktualnie o godz. 16:00 od przywitania 

zaproszonych gości, sprawdzenia quorum. 

 W dalszej kolejności radny Zbigniew Chudzicki zgłosił wniosek o dopisanie 

nowego pkt. do porządku obrad dot. „Analizy działalności i inwestycji spółki 

Aquabellis”.           Komisja jednogłośnie przyjęła zaproponowane zmiany w porządku 

obrad i cały porządek obrad. Protokół z majowego posiedzenia przyjęto w głosowaniu 

jawnym: 8 głosów ZA,         0 PRZECIW i 2 WSTRZYMUJĄCE. 

Następnie przewodniczący udzielił głosu p. Jackowi Grabowskiemu – 

Prezesowi BUD Sp. z o.o., który przedstawił propozycję wykupu lub wybudowania 

przez Gminę Rogoźno drogi przy nowo powstających blokach na ul. Seminarialnej. W 

czasie dyskusji radni komisji uzyskali szczegółowe wyjaśnienia na temat powyższej 

inwestycji od inwestora i zobowiązali się do dalszej analizy zaproponowanych 

wariantów. 

W punkcie dot. „Analizy działalności i inwestycji spółki Aquabellis” 

przewodniczący udzielił głosu p. Witoldowi Goszczyńskiemu Prezesowi Aquabellis, 

który omówił realizowane inwestycje na terenie gminy i miasta w minionym roku, 

wnioskując jednocześnie o wsparcie finansowe w kwocie ok. 500 tys. na dokończenie 

ww. przedsięwzięć.              Przed zakończeniem dyskusji radny Zbigniew Chudzicki 

złożył wniosek o pozytywne zaopiniowanie proponowanej dotacji dla spółki w kwocie 

500 tys. zł. W wyniku głosowania:  6 głosów ZA, 0 PRZECIW  i 4 WSTRZYMUJĄCE  - 

wniosek uzyskał akceptację. 

W dalszej kolejności p. Maria Stachowiak Przewodnicząca GKRPA 

przedstawiła materiały dot. „Letniego wypoczynku dzieci i młodzieży na lato 2019”. 

Kolejnymi tematami, którymi zajmowała się komisja była: „Analiza działalności 

GOPS za rok 2018”, „Programu wspierania rodziny w 2018 roku” oraz „Strategii 

rozwiązywania problemów społecznych w Gminie Rogoźno w 2018 r.”, które 



przedstawiła    p. Ewelina Kowalska Kierownik GOPS. 

Podczas posiedzenia Komisja zapoznała się z następującymi projektami uchwał 

na dzisiejszą sesję Rady Miejskiej: 

 w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Miejskiej w Rogoźnie do 

zasięgnięcia opinii Komendanta Wojewódzkiego Policji w Poznaniu o 

kandydatach na ławników, projekt przedstawił p. Sekretarz Marek Jagoda, 

 zmian w budżecie Gminy Rogoźno na 2019 rok, projekt uchwały przedstawiła 

pani Skarbnik Irena Ławniczak, 

 zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2019-2037, 

projekt uchwały przedstawiła pani Skarbnik Irena Ławniczak. 

 wyrażenie zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia umowy 

dzierżawy gruntów położonych na terenie gminy Rogoźno, projekt przedstawił           

p. Sekretarz Marek Jagoda, 

 wyrażenia zgody na nabycie działek gruntu nr: 150/31, 150/42, 150/54 i 150/60 

– obręb Nienawiszcz, projekt przedstawił p. Sekretarz Marek Jagoda, 

 wyrażenia zgody na sprzedaż działek nr 1518/10 i 1518/6 – obręb Rogoźno                

ul. Kościuszki, projekt przedstawił p. Sekretarz Marek Jagoda, 

 wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy najmu lokalu użytkowego. 

 

W punkcie wolne głosy i wnioski:  

 Pan radny Maciej Kutka poddał pod dyskusję zasadność organizacji konkursu:        

„Mój piękny dom, moja piękna zagroda” oraz prewencję policji w Parku 

Niepodległości; 

 Pan Przewodniczący Rady poinformował o zaproszeniach, które wpłynęły do 

biura na zakończenia roku szkolnego w szkołach z prośbą o reprezentowanie 

Rady; 

 Radny Zbigniew Chudzicki złożył wniosek do p. Burmistrza o wprowadzenie 

zakazu parkowania samochodów ciężarowych na ul. Działkowej – komisja 

jednogłośnie przyjęła powyższy wniosek; 

 Radni wnosili również wnioski dot. montażu luster, równania dróg, nierówności 

na drogach gminnych, powiatowych i wojewódzkich, itp. 

Szczegółowy opis z posiedzenia Komisji zawarty został w protokole. Komisja 



zakończyła obrady o godz. 19.30. 

 

Ad. 9. Sprawozdanie Burmistrza Rogoźna o pracach w okresie międzysesyjnym 

oraz z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

 
 

SPRAWOZDANIE 
BURMISTRZA ROGOŹNA 

z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Rogoźnie  
za okres od  29.05.2019 r. do 24.06.2019 r. 

 
 

 
a) Uchwała nr XI/99/2019 w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza 

Rogoźna, uchwała przesłana do WUW 

b) Uchwała nr XI/100/2019 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania Burmistrza 

Rogoźna z wykonania budżetu za 2018 rok wraz z informacją o stanie mienia 

Gminy Rogoźno oraz sprawozdaniem finansowym za rok 2018, uchwała 

przesłana do WUW 

c) Uchwała nr XI/101/2019 w sprawie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Rogoźna za rok 2018, uchwała przesłana do 

WUW oraz do RIO, 

d) Uchwała nr XI/102/2019 w sprawie poboru podatków: rolnego, leśnego i od 

nieruchomości w drodze inkasa oraz określenie inkasentów i wynagrodzenia 

za inkaso, uchwała przesłana do WUW oraz do RIO i ogłoszona w DZ. U. z 

dnia 31.05.2019 

e) Uchwała nr XII/103/2019 w sprawie zmian w budżecie Gminy Rogoźno na rok 

2019, uchwała przesłana do WUW oraz do RIO  

f) Uchwała nr XII/104/2019 w sprawie zmian w WPF na lata 2019-2037, uchwała 

przesłana do WUW. 

30 maja -wizyta u Notariusza 

31 maja -udział w Jubileuszu 50 lecia SP w Budziszewku 

 -udział w otwarciu wystawy z okazji 100-lecia Związku Harcerstwa Polskiego 

01 czerwca  -udział w Rogozińskim Dniu Dziecka w  Parku Niepodległości. 

04 czerwca -wizyta u Notariusza 

05 czerwca -udział  w zakończeniu roku akademickiego RUTW. 

06 czerwca - udział w festynie rodzinnym zorganizowanym przez Przedszkole nr 1  
 

07 czerwca - udział w zwyczajnym zgromadzeniu wspólników  MSOK w Kopaszynie 

 -udział w Jubileuszu 15-lecia PZERI Ryczywół 

08 czerwca - udział w otwarciu XVIII  Regat z Okazji Dnia Dziecka o puchar Burmistrza. 

 -udział w Jubileuszu 70- lecia LO w Obornikach 



09 czerwca - wręczenie medali i pucharów na zakończenie GLPN. 

 - udział w jubileuszu 130-lecia SP w Pruścach 

13 czerwca -udział w uroczystościach nadania Imienia Przedszkolu nr 2 

 -udział w posiedzeniu komisji SSOiK 

15 czerwca  - udział w Jarmarku na Św. Witta 

16 czerwca - udział w wręczeniu pucharów i medali uczestnikom Turnieju Wsi w 
Budziszewku. 

17 czerwca -udział w naradzie w /s prowadzenia ŚDS w WUW w Poznaniu. 

 -udział w posiedzeniu komisji GFiR. 

 -udział w sesji zwołanej w trybie nadzwyczajnym 

18 czerwca -udział w ćwiczeniach obronnych - kierowniczo sztabowych. 

19 czerwca  -udział w Pożegnaniu  Absolwentów  ZS im. H. Cegielskiego i SP nr 2. 

 

21 czerwca - udział w posiedzeniu Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  w Obornikach. 

 

 -udział w zakończeniu roku Szkoły Muzycznej. 

22 czerwca - udział w festynie WIANKI zorganizowanym przez RCK. 

 -udział w Jubileuszu 120 lecia OSP w Parkowie. 

23 czerwca -udział w otwarciu Sezonu Kąpielowego- uroczyste otwarcie 3 plaż   

 udział w turnieju strzeleckim Bractwa Kurkowego o Memoriał Króla Przemysła II  

24 czerwca - udział w posiedzeniu Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  w Obornikach. 

 

 

Pan radny Henryk Janus zapytał, czy spotkania z notariuszem mają charakter 

służbowy? Pan burmistrz odpowiedziała, że w sprawozdaniu prywatnej wizyty nie 

umieściłby. 

 

Ad. 10. Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelację w imieniu Klubu Radnych „Aktywni dla Gminy Rogoźno” odczytał pan 

radny Paweł Wojciechowski: 

„Radni Rady Miejskiej z klubu „ Aktywni dla Gminy Rogoźno", dostrzegając 

konieczność modernizacji budynków użyteczności publicznej, gdzie odbywają się 

różnego rodzaju uroczystości (to jest sala Rogozińskiego Centrum Kultury i sala na 

Ośrodku Rekreacyjno -Sportowym Za Jeziorem ) - zwracamy się z wnioskiem do 

Burmistrza o zakup i montaż klimatyzatorów”. 

Burmistrz w kilku słowach powiedział, że gmina w tej chwili jest ograniczona w 

możliwościach finansowych i czekamy na rozstrzygniecie ofert. Pan radny Janus 

powiedział, że doszły go słuchy, iż może być użyta klimatyzacja z Parkowa i zapytał, 

czy to prawda? Burmistrz wskazał, że to była propozycja jednej z komisji, a prawda 

jest taka, że ta klimatyzacja może już po takim czasie się do niczego nie nadawać. 

 



Ad. 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Roman Szuberski odczytał odpowiedzi na złożone na poprzedniej sesji 

interpelacje: 

 

„W odpowiedzi na interpelację nr 2/2019 z dnia 24 kwietnia 2019 roku 

dotyczącą przystąpienia Gminy Rogoźno do Kiastra Turystycznego „Szlak Piastowski 

w Wielkopolsce" informuję, że działania są w toku i rozpoczęły się już w marcu 2019 

roku.” 

W odpowiedzi na interpelację nr 5/2019 z dnia 29 maja 2019 roku dotyczącą 

organizacji zawodów motorowodnych informuję: 

„W roku 2018 odbyło się spotkanie z sekretarzem KS Posnania panem 

Krzysztofem Popiołem oraz z wieloletnim organizatorem zawodów motorowodnych w 

Żninie panem Stefanem Czarneckim - prezesem ŻTK (Żnińskiego Towarzystwa 

Kultury). Na spotkaniu ustalono, że w celu przywrócenia zawodów motorowodnych w 

Rogoźnie, konieczne jest przygotowanie infrastruktury nad jeziorem Rogoźno oraz 

zabezpieczenie w budżecie gminy środków finansowych w wysokości ok. 100 000 zł. 

Ponieważ stan infrastruktury (pomosty, nabrzeże, zaplecze szatnio we itp.) nie 

spełniały wymogów, podjęto działania w celu doprowadzenia ich do stanu 

odpowiadającego wymogom. Obecnie trwają prace rewitalizacyjne (chodniki, 

pomosty, plaża itd.). Planowany jest remont szatni i zaplecza socjalnego na plaży w 

ramach programu „Szatnia na Medal" (złożony wniosek o dofinansowanie). 

Ponieważ w roku 2019 nie planowano zawodów motorowodnych, nie ujęto w 

budżecie środków na ich organizację. Obecnie prowadzone są spotkania oraz 

rozmowy w celu zaplanowania zawodów na rok 2020 (zgodnie z wcześniejszymi 

ustaleniami). Planowany jest udział przedstawicieli gminy w tegorocznych zawodach 

motorowodnych w Żninie, w celu zapoznania się z obecną organizacją zawodów i 

podjęciu rozmów z decydentami odpowiedzialnymi za wybór miejsca zawodów w 

kolejnych latach. Koniecznym będzie też ujęcie tego zadania w projekcie budżetu na 

2020 rok.” 



Pan Szuberski podkreślił, że poinformuje wnioskodawcę po odbyciu spotkania z 

przedstawicielami władz krajowych jakie są efekty rozmów i następnie będą podjęte 

działania do przystosowania ośrodka za jeziorem do wymogów by takie zawody mogły 

się odbyć. Pan radny Hubert Kuszak dodał, że bardzo się cieszy z udzielonej 

odpowiedzi i chciałby wiedzieć o dalszych krokach, spotkaniach w których chętnie 

weźmie udział. 

Ad. 12. Wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie pan Henryk Janus zaprosił wszystkich obecnych na festyn rodzinny w 

Gościejewie 20 lipca od godz 16. Następna sprawa dotyczyła uruchomienia terminala 

płatniczego w gminie – radny zapytał, jak daleko jest ta sprawa? Pan burmistrz 

wyjaśnił, że terminal rusza od 1 lipca, a przedłużający się termin był spowodowany 

wyjaśnieniem spraw finansowych a dokładniej wydrukami odrębnymi. Kolejny wątek 

jaki poruszył radny dotyczył odpadów wielkogabarytowych. Radny podkreślił, że 

bardzo mało osób wiedziało o tym, że będą zbierane takie odpady, poza tym radny 

Janus wskazał, że dwie osoby przy 4 metrowej wannie nie dają rady z tymi dużymi np. 

tapczanami, szafami, pralkami – i zapytał, czy jest możliwość wynajęcia hds-a? Pan 

burmistrz powiedział, że to jest sprawa firmy, która wygrała przetarg, a gmina nie 

ingeruje w wyposażenie, którym ten właściciel dysponuje. Wobec tego pan radny 

Janus zgłosił wniosek ustny – by przy następnym przetargu został ujęty odpowiedni 

samochód do odpadów wielkogabarytowych. Pan kierownik Roman Piątkowski dodał, 

że w specyfikacji gmina może wszystkie życzenia ująć, jednak wtedy należy liczyć się 

z odpowiednio wyższą ceną za śmieci.  

Pan radny Krzysztof Nikodem powiedział, że jakiś czas temu prosił  żeby została 

zmieniona organizacja ruchu na drodze Małej Poznańskiej, bo był tam taki przypadek, 

że jedną stroną ulicy można było jechać 30km/h bo tak nakazywały znaki, a w drugą 

stronę już 50km/h i czy to zostało już unormowane? Pan kierownik Paweł Andrzejczak 

powiedział, że zostanie to unormowane po zakończeniu przebudowy ulicy Małej 

Poznańskiej.  

Pani radna Ewa Wysocka złożyła wniosek w imieniu mieszkańców Międzylesia o 

wycinkę krzaków przy drodze gminnej oraz obcięcie jednego konara  drzewa w 

Międzylesiu w stronę łąk oraz drugi dotyczący wycinki drzew przy drodze powiatowej 

Studzienic – Budziszewko.  



Pan radny Hubert Kuszak zapytał, kiedy rusza przebudowa ulicy Gościnnej? I drugie 

pytanie radnego dotyczyło tego, czy w specyfikacji na ul. M. Poznańska przy boisku 

LO ujęto poszerzenie drogi na miejsca parkingowe?  

Pan Andrzejczak odpowiedział, że ze względu na miejscowe ułożenie asfaltu nie ma 

możliwości, ale będzie obniżenie opaski na zatoczkę najazdową, ale należy jeszcze 

wziąć pod uwagę firmę ENEA, która musi wykonać swoje prace. 

Pan radny Janus zapytał jak daleko sa sprawy ze strefa parkowania? Pan kierownik 

Andrzejczak poinformował, że jest już zgoda z powiatu, obecnie trwają prace nad 

podpisaniem porozumienia pomiędzy gmina a zarządcami drogi , czyli marszałkiem 

oraz starostą dotyczącego strefy parkowania, a w miesiącu sierpniu powinien być już 

gotowy projekt uchwały. Pan radny Janus dopytał, czy jest możliwe by była to firma 

zewnętrzna, żeby gmina nie ponosiła żadnych kosztów, a jeszcze miała zysk z tego? 

Pan kierownik wskazał, że w ubiegłym roku było spotkanie z panem, który tą strefę 

opracowywał w obecności radnych i głównym założeniem było, to żeby tej strefy nie 

prowadziła gmina Rogoźno. 

Pan radny Kupidura powiedział, że jeżeli będzie kierowane pismo do pana od 

wywożenia śmieci to prosiłby by zwrócić uwagę by zmienił godziny odbioru śmieci przy 

placu na ul. M. Poznańskiej ponieważ jest to w czasie kiedy dzieci idą do szkoły i 

samochód ten stwarza niebezpieczeństwo. Kolejne pytanie radnego dotyczyło tego, 

gdzie jest zamieszczona informacja o nocy na orliku? Pani kierownik Renata 

Tomaszewska powiedziała, że informacja jest na stronie gminy w zakładce 

„kalendarium”, a jeżeli chodzi o plakat, to on dopiero pójdzie. Pan radny Janus 

zauważył, że jeżeli jest tylko dwa tygodnie do rozpoczęcia turnieju to plakat dawno 

powinien być gotowy. Pani Tomaszewska wyjaśniła, że z drużynami nie ma problemu, 

wręcz przeciwnie należy ograniczyć ilość drużyn, ponieważ czas rozgrywek musi być 

skrócony, ze względu na zmęczenie zawodników. 

Pan radny Jarosław Łatka zgłosił wniosek o wycięcie suchego drzewa pomiędzy ul. 

Wąską a przejściem do kościoła, bo drzewo to zagraża głownie jadącym rowerami. 

Pan Kuszak dodał, że w tej sprawie zostało już zgłoszenie przekazane do Straży 

Miejskiej, jednak zostało wycięte nie to drzewo, które być powinno. Burmistrz 

powiedział, że sprawa z samego rana zostanie wyjaśniona. Pan Łatka kolejny raz 

złożył ustny wniosek o postawienie lustra przy wyjeździe z ulicy Długiej na Wielką 

Poznańską. Pan Andrzejczak odpowiedział, że jest po rozmowie z nowym dyrektorem 

ZDP i w lipcu zostanie to lustro zamontowane.  



Pan Hubert Kuszak poruszył kolejna sprawę dotyczącą mieszkań socjalnych z pytanie, 

kiedy wprowadza się tam nowi właściciele? Pan kierownik odpowiedział, że w 

starostwie jest do odbioru decyzja na gaz, z ta decyzja burmistrz jedzie do Gniezna do 

gazowni zawrzeć umowę, obecnie dogrywana jest procedura przekazania tego 

budynku do ZAMK-u, regulaminu i kwestii dostępu do telewizji, ponieważ na ten ostatni 

cel gmina nie posiada już środków, a właściciele będą musieli to załatwić we własnym 

zakresie odpłatnie, ale to musi wykonać już zarządca obiektu. Następne pytanie 

radnego dotyczyło tego, czy na jego wniosek z poprzedniej KSSOiK w sprawie 

uaktualnienia mapy gogle – jest odpowiedź? Pani kierownik Tomaszewska 

odpowiedziała, że zajęła się ta sprawą ale z uzyskanych informacji wynika, że gogle 

sami we własnym zakresie i dogodnym im terminie aktualizują mapy, więc to czy 

zostanie pismo wysłane czy nie – to niewiele da. Pan radny Krzysztof Nikodem 

powiedział, że kilkakrotnie jako sołectwo były składane wnioski o założenie lamp na 

przejściu dla pieszych w Garbatce – na co powiat odpisywał, że nie ma środków, potem 

że widoczność jest wystarczająca, dlatego radny złożył wniosek ustny by zamontować 

lustro dla tych osób, które przechodzą po tym przejściu dla pieszych podążając z 

gminnej drogi przez powiatową do sklepu. Pani Renata Tomaszewska zaproponowała 

złożenie krótkiego pisma do powiatu w tej sprawie.  

Pan przewodniczący Maciej Kutka powiedział, że w związku z tym, iż w sierpniu będzie 

składany wniosek na ulicę Różaną to czy wszystkie sprawy do wniosku będą 

terminowo zakończone? Pan kierownik odpowiedział, że gmina będzie gotowa, jeżeli 

wojewoda ogłosi taki nabór – projekt jest już gotowy, a aktualnie gmina czeka na 

aktualny kosztorys inwestorski. Przewodniczący zapytał w dalszej części, czy można 

znaleźć więcej miejsca na parking przy ośrodku za jeziorem, ponieważ w ostatnia 

niedziele zrobił się tam zator komunikacyjny? Burmistrz powiedział, że będzie szukał 

rozwiązań i dodał, że doraźnie będą zorganizowane miejsca parkingowe by dojazd i 

wyjazd był ułatwiony. Pan radny Henryk Janus zaproponował, że można by 

zawnioskować do KOWR-u, ponieważ jest tam 10ha ziemi, która miała być 

przeznaczona pod hale sportową i to miejsce mogłoby posłużyć jako parking i jest 

niecały ha działki kościelnej. Burmistrz powiedział, że będą rozpatrywane różne 

rozwiązania i być może rozwiąże się to na przełomie tygodnia. Pan Kuszak 

zaproponował jako miejsce parkingowe dawne pole biwakowe. Pan Szuberski 

powiedział, że pole biwakowe musi zostać zachowane ponieważ co do tego pola to są 



już pewne plany i rezerwacje – chętni będą z Niemiec, jest to dość duża grupa i 

niebawem zostaną poczynione prace, by ten plac uporządkować. 

 

Ad. 13. Zakończenie. 

Posiedzenie sesji zostało zakończone trzykrotnym uderzeniem laski przez Pana 

Przewodniczącego  o godz. 16:50 – protokołowała Anna Mazur.
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